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Kent Forsén

Från: Kent Forsén <kforsen@telia.com>
Skickat: den 22 mars 2023 23:40
Till: dykmassan@gmail.com
Ämne: Stort tack

Hej Tommy ! 
 

Ett stort tack för att Svensk Dykerihistorisk Förening (SDHF) åter fick förmånen  
att vara med på Dykmässan.  
 

Vår monter var mycket uppskattad, vi fick träffa många besökare och vänner från  
när och fjärran och fick även ett antal nya medlemmar till föreningen. På lördag 
var det högt tryck, på söndag var det något färre besökare. 
 

Dykmässan är onekligen en viktig dykerikulturell händelse, där likasinnade och 
dykintresserade  
möts och kan utbyta erfarenheter och få uppdatering om utvecklingen inom dykbranschen. 
 

Kanske skulle Dykmässan arrangeras tillsammans med någon annan stor mässa för att få 
fler  
besökare, båtmässa eller sport- och friluftsmässa ? Kanske skulle det gå att ha olika 
aktiviteter  
för att intressera barnfamiljer. Och varför inte även ha SSDF:s prisutdelning för SM i uv-
foto i  
samband med mässan ? Nu finns ju en uv-fototävling och bildutställning, men det ena 
utesluter  
väl inte det andra. 
 

Steve som Du träffade och som har tre dykcentra i Indonesien, hade flera idéer som jag 
hoppas  
att han delade med sig av. 
 

Än en gång stort tack för att vi fick vara med ! 
Med bästa hälsningar / Kent. 
 
 

 
 


